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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr J 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdéstkívánok benyújtani
dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszterhez

,,Mi lesz a Kékestetői Szanatóriummal?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban több állampolgár is megkeresett azzal kapcsolatban, hogy a Kékestetői
Szanatóriumban borzasztóak az infrastrukturális körülmények. A parkot nem gondozzák, a
fákat kivágják, az épület állaga rendkívül leromlott, a 90 éves épületen alig végeztek felújítási
munkálatokat. A hírek szerint ráadásul Mészáros Lőrinc cége napkollektorokat telepít az
intézménybe, amivel nem lenne probléma, ha az egész intézményt felújítanák. Kérem Miniszter
Urat ezért válaszoljon a következő kérdésekre:

Tervezik-e az ingatlan felújítását, a park rendbetételét?
Miért kerül sor fakivágásokra?
Miért építenek napkollektorokat egy leromlott állapotban lévő intézményben?
Valóban Mészáros Lőrinc cége a kivitelező?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 19.


